
Advies op het beleidsplan jeugd 2015-2018 van de BMWE-gemeenten. 

 

Advies van WMO-Adviesraad de Marne. 

 

 
Inleiding 

 

Dit beleidsplan geeft een goed beeld van de huidige situatie en de wijzigingen die gaan 

komen.  

Het beleidsplan is in duidelijke taal geschreven en goed leesbaar. 

Wel vinden we het jammer, dat we dit beleidsplan zo laat hebben gekregen, zodat wij onder 

grote tijdsdruk kwamen te staan om ons advies uit te brengen, maar we hopen dat we toch een 

bijdragen kunnen leveren met onze adviezen. 

Wel zien we graag nog een aantal aanpassingen en hopen dan ook dat deze meegenomen 

gaan worden in de uitwerking van dit beleidsplan. 

Verder willen we iedereen danken die meegewerkt heeft aan dit plan, want er is best een goed 

stuk werk afgeleverd. 

 

Advies en aandachtspunten. 

 

1. Graag hadden we gezien dat er meer aandacht gegeven wordt aan preventie van 

probleemjongeren, zodat men kostenbesparend kan werken aan de behandeling van 

jongeren met problemen 

Te denken valt aan het opzetten van een jeugdgemeenteraad, zodat zij ook een stem 

krijgen in het geheel van plannen en zelf ook plannen kunnen aandragen. Dit 

bevordert hun zelfverantwoording. 

 

2. Geef ze bijvoorbeeld een veldje waar ze onder alle omstandigheden kunnen sporten in 

de dorpen, Te denken valt aan een veldje van de Johan Cruijff foundation. Een 

multisportveldje voor zowel jongens als meisjes en geef ze de verantwoording voor 

deze veldjes en materialen, desnoods met 1 toezichthouder per veld.` 

 

3. In het beleidsplan wordt gesproken over het feit dat als volgens het college een 

jongere hulp nodig heeft er hulp geboden moet worden. Het college is niet bevoegd 

om hierover te oordelen, dit moet ten alle tijden door professionals en specialisten 

gebeuren. Het college heeft hier helemaal geen ervaring mee. 

 

4. Met de grote regionale verschillen zal men rekening moeten houden bij de uitwerking 

in de praktijk. Het is belangrijk om de praktische uitwerking goed in de gaten te 

houden en dat zou mooi kunnen gaan gebeuren in het overgangsjaar 2015. 
 

5. Omdat WMO en CJG voorzieningen zijn zijn we zeer benieuwd naar de verbinding 

tussen CJG en WMO. Dit daar de burger er laagdrempelig gebruik van moet kunnen 

maken en niet steeds van hot naar her gestuurd moet worden. 
 

6. Over hoe de telefonische toegang in de toekomst gaat werken is ook nog geen 

duidelijkheid gegeven. Dit zouden we graag beter uitgewerkt zien. 
 



7. Wij vragen ons af of er voor het plan één kind, één regiseur en één plan wel 

voldoende en goed opgeleide T-shaped professionals zijn in de gemeentes. 
 

8. Om de nodige hulp te kunnen bieden aan kinderen die extra zorg nodig hebben 

(ongeveer 15% van de kinderen) vragen wij ons ook af of daar wel voldoende mensen 

beschikbaar zijn. Te denken valt denk ik ook aan ervaringsdeskundigen, die wij 

overigens helemaal in het verhaal missen. 
 

9. Er zal geld en tijd gestoken moeten worden in het opbouwen van netwerken en 

vertrouwen bij de jeugd en hun ouders, zonder vertrouwen bereik je niks. Ook moet 

aan de jeugd en hun ouders goed duidelijk gemaakt worden wat de mogelijkheden 

zijn binnen de hulpverlening nieuwe stijl. 
 

10. Zijn er mogelijkheden gecreëerd om hulpverleners bij te scholen en is daar ook geld 

voor vrijgemaakt? 
 

11. Werken de BMWE gemeentes samen bij de uitvoering van dit jeugdbeleidsplan of is 

het iedere gemeente voor zich? 
 

12. Wij maken ons zorgen over de financiering van het hele verhaal, want wij zijn bang 

dat er door financiële tekorten, die eerst zullen ontstaan door investering in de 

transformatie, niet gekeken gaat worden naar kwaliteit van de zorg, maar naar 

kwantiteit. 
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